

Title (en)

Loop inducing a current into the two rails of a railway.

Title (de)

Schleife, die einen Strom in den zwei Schienen eines Eisenbahngleises induziert.

Title (fr)

Boucle induisant un courant dans les deux rails d'une voie ferrée.

Publication

EP 0043753 A1 19820113 (FR)

Application

EP 81401021 A 19810625

Priority

FR 8015045 A 19800707

Abstract (en)

[origin: US4449685A] The purpose of the invention is to reduce the total power consumed by a coupling for inducing a high-frequency alternating current in the rails of a railroad track for the purpose of transmitting information to trains traveling along the track. According to the invention, the coupling consists of two conductive coils made of a conductive strip attached to an insulating strip, the conductive strip being arrayed, in the portions of the coupling that are parallel to the rail, in a plane parallel to the sides of the central rib of the rail and on either side of it, the insulating strip separating the central rib of the rail from the conductive strip. The two coils are connected in such a way that the same current flows in the same direction through both.

Abstract (fr)

L'invention a pour but de réduire la puissance consommée globale par une boucle induisant un courant alternatif à haute fréquence dans les rails d'une voie ferrée pour la transmission d'informations aux trains circulant sur cette voie. Belon l'invention la boucle est constituée de deux spires conductrices réalisées au moyen d'une bande conductrice (8) fixée sur une bande isolante (9), la bande conductrice étant disposée, dans les parties de la boucle qui sont parallèles au rail (1), dans un plan parallèle aux flancs de l'âme (10) du rail et de part et d'autre de celle-ci, la bande isolante (9) séparant l'âme (10) du rail et la bande conductrice (8). Les deux spires sont connectées de telle manière qu'elles soient parcourues par un même courant de même sens. Application au domaine ferroviaire.

IPC 1-7

B61L 1/18; B61L 3/24

IPC 8 full level

B61L 1/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B61L 1/187 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3984073 A 19761005 - WOODS DAVID H, et al
- [A] US 4053128 A 19771011 - FRIELINGHAUS KLAUS H, et al
- [A] FR 2091201 A5 19720114 - GEN SIGNAL CORP
- [E] GB 2058421 A 19810408 - ML ENG PLYMOUTH
- [A] WESTINGHOUSE ENGINEER, vol. 32, no.5, septembre 1972, Pittsburgh, (US) HOYLER: "Automatic train control concepts are implemented by modern equipment", pages 145-151.

Cited by

FR2598375A1; GB2269252A; GB2269252B; WO9930402A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0043753 A1 19820113; EP 0043753 B1 19850123; AU 537624 B2 19840705; AU 7196581 A 19820114; BR 8103871 A 19820824; CA 1167953 A 19840522; DE 3168459 D1 19850307; FR 2486006 A1 19820108; FR 2486006 B1 19820910; US 4449685 A 19840522; ZA 814559 B 19820728

DOCDB simple family (application)

EP 81401021 A 19810625; AU 7196581 A 19810619; BR 8103871 A 19810619; CA 381191 A 19810706; DE 3168459 T 19810625; FR 8015045 A 19800707; US 27785381 A 19810626; ZA 814559 A 19810706